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Geacht College,  
 
Eerder hebben we meerdere malen van gedachten gewisseld met de wethouder over de 
komst van alternatieve woonvormen naar Venlo. Op dat moment werd te kennen gegeven 
dat de gemeente zeker open staat voor gesprekken en een constructieve houding 
aanneemt. 
 
De fractie van D66 wil graag weten wat de stand van zaken is en of we binnenkort de eerste 
alternatieve woonvormen op Venloos grondgebied kunnen verwelkomen. Daarom hebben 
we hierover de volgende vragen: 
 

1. Hoe veel initiatieven voor tiny houses, experimentele woonvormen, ecodorpen en 
andere vernieuwende woonvormen hebben zich de afgelopen twee maanden bij de 
gemeente gemeld? Wij ontvangen graag een uitputtende (en eventueel 
geanonimiseerde) lijst; 

2. Hoe heeft de gemeente hierop geanticipeerd? Is er inderdaad op een constructieve 
wijze meegedacht? En zijn initiatiefnemers vooruit geholpen met hun plan? Zo ja, op 
welke manier? Zo nee, waarom niet? 

3. Denkt u dat bij de plannen die zich de afgelopen maanden hebben aangediend, 
succesvolle plannen zitten die gaan leiden tot realisatie? En zo ja, wanneer en waar 
denkt u dat deze plannen mogelijkerwijs gerealiseerd kunnen worden? 

 
Namens de fractie van D66 Venlo, 
 
Stef van der Velden  Remy Maessen 
 


